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Vragen van de leden Fritsma en
Wilders (beiden PVV) aan de
ministers van Justitie en voor Wonen,
Wijken en Integratie over
mishandelingen van kinderen in
moskeeën. (Ingezonden 17 december
2009)

1
Hoe beoordeelt u het dat de GGD in
Den Haag tientallen gevallen heeft
vastgesteld van mishandeling van
kinderen in moskeeën?1

2
Hoeveel verdachten zijn er tot nu toe
aangehouden in verband met deze
seriemishandeling in moskeeën?

3
Zijn de mogelijke daders in het bezit
van verblijfsvergunning of dubbele
nationaliteit? Zo ja, bent u bereid om
de daders (na denaturalisatie) na het
uitzitten van hun straf zo snel
mogelijk uit Nederland te
verwijderen? Zo nee, waarom niet?

4
Bent u bereid de moskeeën waar de
mishandelingen zijn geconstateerd zo
snel mogelijk te sluiten? Zo nee,
waarom niet?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden

Karabulut, Jasper van Dijk en
Langkamp (allen SP), ingezonden
17 december 2009 (vraagnummer
2009Z24805)

1 De Telegraaf, 16 december 2009: «Kinderen
mishandeld in Koranles»
de Volkskrant, 15 december 2009: «Onderzoek
naar kindermishandeling tijdens Koranles».

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie), mede namens de ministers
voor Wonen, Wijken en Integratie en
voor Jeugd en Gezin en de
staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, mw. Dijksma
(ontvangen 14 januari 2010)

Inleiding
In antwoord op uw brieven van 17 en
18 december 2009 deel ik u mee,
mede namens mijn ambtgenoten
voor Wonen, Wijken en Integratie en
voor Jeugd en Gezin en de
staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, dat de
schriftelijke vragen van de leden
Karabulut, Van Dijk en Langkamp
(allen SP) over onderzoek naar het
slaan van kinderen tijdens
koranlessen in Den Haag (ingezonden
17 december 2009), de schriftelijke
vragen van de leden Fritsma en
Wilders (beiden PVV) over
mishandelingen van kinderen in
moskeeën (ingezonden 17 december
2009) en de schriftelijke vragen van

de leden Sterk en Van Toorenburg
(beiden CDA) over het bericht dat er
signalen zijn van mishandeling
tijdens koranles (ingezonden
18 december 2009) worden
beantwoord zoals aangegeven in de
bijlage bij deze brief.
In de brief van de plaatsvervangend
Voorzitter van de Tweede Kamer van
16 december 2009 (kenmerk
2009Z24761) is mij verzocht te
berichten of ik kan voldoen aan een
verzoek uit het ordedebat van
16 december 2009. Dit verzoek houdt
in dat leden van uw Kamer in
afwachting van de resultaten van het
(strafrechtelijk) onderzoek naar het
mishandelen van kinderen tijdens
koranlessen in Den Haag, uiterlijk
maandag 11 januari 2010 een brief
willen ontvangen van mij en mijn
ambtgenoten voor Wonen, Wijken en
Integratie en voor Jeugd en Gezin. De
Kamerleden verzoeken in deze brief
in te gaan op vier hierna te noemen
vragen. De antwoorden op deze vier
vragen zijn vervat in de antwoorden
op bovengenoemde schriftelijke
vragen en in de door de minister voor
Wonen, Wijken en Integratie toe te
zenden antwoorden op de
schriftelijke vragen van de leden
Dijsselbloem en Bouchibti (beiden
PvdA) aan de ministers voor Jeugd
en Gezin en voor Wonen, Wijken en
Integratie over kindermishandeling in
Koranscholen (ingezonden
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21 december 2009). Ik ga ervan uit dat
met het beantwoorden van de
schriftelijke vragen tevens wordt
voldaan aan het verzoek van de
Kamer om een brief. Dit licht ik als
volgt toe:
• Het antwoord op de vraag uit het
ordedebat of er ook in andere
gemeenten concrete aanwijzingen
van mishandelingen zijn, is vervat in
het antwoord op vraag 4 van de leden
Karabulut, Van Dijk en Langkamp.
• Het antwoord op de vraag welke
maatregelen worden genomen om
dergelijke misstanden aan te pakken,
is vervat in de antwoorden op vragen
1 t/m 6 en 10 van de leden Karabulut,
Van Dijk en Langkamp en vraag 4 van
de leden Sterk en Van Toorenburg.
• Het antwoord op de vraag of de
regering wel of niet voornemens is
om elders een onderzoek op te
starten, is vervat in het antwoord op
vraag 4 van de leden Karabulut, Van
Dijk en Langkamp en vraag 2 t/m 4
van de leden Dijsselbloem en
Bouchibti.
• Het antwoord op het verzoek van
het lid Karabulut om het lopende
onderzoek naar Koranscholen voor
1 januari naar de Kamer te sturen, is
vervat in het antwoord op vragen 2
t/m 4 van de leden Dijsselbloem en
Bouchibti.

1
Ik verwijs naar mijn antwoord op
vraag 1 van de leden Karabulut,
Jasper van Dijk en Langkamp
(Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2009–2010, nr. 1232).

2 en 3
Ik verwijs naar mijn antwoord op
vragen 2 en 5 van de leden Karabulut,
Jasper van Dijk en Langkamp
(Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2009–2010, nr. 1232).

4
Het strafrechtelijk onderzoek is in
volle gang. De vraag of sluiting van
een moskee in deze context mogelijk
is, is thans nog niet aan de orde.
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